
 

   

Проблеми на спортната база и решаването им обсъдиха
на среща, инициирана от кмета Спартански
понеделник, 23 април 2018
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